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ဧၿပီ ၅၊ ၂၀၁၉  

မႏၲေလး စည္ပင္သာယာေရးေကာ္မတီ 
ပိုင္ေျမေပၚတြင္ ဖြင့္လွစ္ထားေသာ နာမည္ 
ႀကီး ဟိုတယ္ ၃ လုံး၏ ေျမငွားခ တိုးျမႇင့္ 
ေကာက္ယူရန္ ညႇိႏႈိင္းမႈ အဆင္မေျပေသး 
ေၾကာင္း သတင္းရရွိသည္။

မႏၲေလးၿမိဳ႕ေတာ္ဝန္ ေဒါက္တာရဲလြင္ 
က ''တစ္ဖက္စာခ်ဳပ္ဝင္ ကုမၸဏီ သေဘာ 
တူညီမႈမရရွိဘဲ တစ္ဖက္သတ္ တိုးျမႇင့္သတ္ 
မွတ္ပါက ပဋိညာဥ္ဥပေဒ ခ်ဳိးေဖာက္သည့္ 
တာဝန္ရွိလာမွာ ျဖစ္ပါတယ္""ဟု ေျပာသည္။

မႏၲေလးၿမိဳ႕တြင္းရွိ အခ်က္အခ်ာက်ၿပီး 
ေနရာ က်ယ္ဝန္းသည့္ စည္ပင္ပိုင္ ေျမေပၚ 
တြင္ ႏွစ္ရွည္ ငွားရမ္းဖြင့္လွစ္ထားေသာ 
ဟိုတယ္မႏၲေလး၊ မႏၲေလးစီးတီးဟိုတယ္ႏွင့္ 
မင္းသားႀကီး စသည့္ ဟိုတယ္ ၃ ခု၏ ေျမ 
ငွားရမ္းခမ်ားႏွင့္ ပတ္သက္၍ ကာလေပါက္ 
ေဈးအတိုင္း တိုးျမႇင့္ရန္ညႇိႏႈိင္းမႈမ်ား ျပဳလုပ္ 
ခဲ့သည္ဟု ၎က ေျပာဆိုသည္။

မႏၲေလးၿမိ ႕ဳတြင္း၌တည္ရိွၿပီး ေျမဧရိယာ 
၆ ဧကေက်ာ္က်ယ္ေသာ မင္းသားႀကီးဟုိတယ္ 
၏ ေျမငွားခမွာ တစ္လ ၆ သိန္း ေက်ာ္၊ ေျမ 
ဧရိယာ ၁ ဧကခြဲခန႔္ က်ယ္ေသာ ဟိုတယ္ 
မႏၲေလး၏ တစ္လစာ ေျမငွားခ တစ္သိန္း 
ေက်ာ္၊ ၁ ဧက ေက်ာ္က်ယ္ေသာ မႏၲေလး 
စီးတီးဟိုတယ္၏ တစ္လစာ ေျမငွားခသည္ 
၁၁ သိန္းေက်ာ္သာ က်သင့္ေနသျဖင့္ ႏြား 
ထိုးႀကီးၿမိဳ႕နယ္ မဲဆႏၵနယ္ တိုင္းလႊတ္ေတာ္ 
ကိုယ္စားလွယ္ ေဒၚ ၿငိမ္းသက္ႏြယ္က လႊတ္ 
ေတာ္၌ ေမးခြန္းထုတ္ခဲ့သည္။

၎က ဆက္လက္၍ ယခင္အစိုးရ 
လက္ထက္က ခ်ဳပ္ဆိုခဲ့ေသာ စာခ်ဳပ္မ်ားျဖစ္ 
ေသာ္လည္း လက္ရွိအစိုးရက ကာလေပါက္ 
ေဈးႏွင့္အညီ  ေျမငွားခမ်ား တုိးျမႇင့္ေကာက္ခံ 

မႈမရွိေသးသည့္အတြက္ ေမးျမန္းျခင္းျဖစ္ 
ေၾကာင္း ဆိုသည္။

ထုိသုိ႔ေမးျမန္းမႈအေပၚ မႏၲေလးၿမိ႕ဳေတာ္ဝန္ 
ေဒါက္တာရဲလြင္က စာခ်ဳပ္ခ်ဳပ္ဆို ငွားရမ္း 
ထားေသာ ကုမၸဏီႏွစ္ခုဘက္မွ ေျမငွားခ 
တိုးျမႇင့္ေပးေဆာင္ရပါက ၎တို႔ ျပန္လည္ 
တင္ျပေတာင္းဆိုျခင္းမ်ား ရွိသည့္အျပင္ 
ပဋိညာဥ္ဥပေဒအရ တစ္ဖက္သတ္ ေဆာင္ 
ရြက္ခြင့္မရွိသျဖင့္ ႏွစ္ဖက္ေျပလည္ေစရန္ 
ညႇိႏႈိင္းရျခင္း ျဖစ္သည္ဟု ရွင္းျပခဲ့သည္။ 

ဒုတိယအႀကိမ္ မႏၲေလးတုိင္းလႊတ္ေတာ္ 
၁၃ ႀကိမ္ေျမာက္ ပုံမွန္အစည္းအေဝးတြင္ 
တိုင္းစာရင္းစစ္ခ်ဳပ္က တင္သြင္းေသာ 
၂၀၁၇-၁၈ ဘ႑ာေရးႏွစ္ ဘ႑ာေငြ အရ 
အသုံးစာရင္း စစ္ေဆးေတြ႕ရွိခ်က္ အစီရင္ 
ခံစာအေပၚ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ား 
ႏွင့္ တိုင္းအစိုးရအဖြဲ႕တို႔က ေမးျမန္းေျဖၾကား 
ျခင္းမ်ား ျပဳလုပ္ခဲ့ျခင္းျဖစ္သည္။

ခ်မ္းျမသာစည္ ၿမိဳ႕နယ္မဲဆႏၵနယ္ တိုင္း 
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးျမင့္ေအာင္မိုုး 
က ''အခု အစိုးရလက္ထက္မွာ ပုဂၢလိကကို 
ငွားထားတဲ့ စည္ပင္ပိုင္ေျမငွားခ ေတာ္ေတာ္ 

မ်ားမ်ားကို ၅ ဆေလာက္အထိ ေဈးတက္ 
လိုက္တာေတြ႕ပါတယ္။ ဒါေပမယ့္ ဒီဟိုတယ္ 
၃ ခုက က်န္ေနတယ္။ ဘာေၾကာင့္လဲ၊ ဘာ 
ေတြ အခက္အခဲရိွလုိ႔လဲ အစုိးရဘက္ကမလုပ္ 
ႏိုင္ရင္ လႊတ္ေတာ္က ဘယ္လိုပူးေပါင္းၿပီး 
ေျဖရွင္းလို႔ရႏိုင္မလဲဆိုတာ အေျဖရွာဖို႔ ေမး 
တာပါ""ဟု ေျပာသည္။ 

ပဋိညာဥ္ဥပေဒသည္ ၁၈၀၀ ျပည့္ႏွစ္ 
ေက်ာ္က ေရးဆြဲျပ႒ာန္းခဲ့သည့္ ဥပေဒ 
တစ္ရပ္ျဖစ္ၿပီး အဆိုပါဥပေဒပုဒ္မ ၂၃ အရ 
စာခ်ဳပ္ခ်ဳပ္ဆိုရာတြင္ ဥပေဒႏွင့္မညီျခင္း၊ 
တန္ရာတန္ေၾကးအား မမွန္မကန္ ကြယ္ဝွက္ 
ခ်ဳပ္ဆိုျခင္းျဖစ္ပါက ပဋိညာဥ္ပ်က္ျပယ္ၿပီး 
မွားယြင္းသည့္ စာခ်ဳပ္အျဖစ္ သတ္မွတ္ႏိုင္ 
သည္ဟု သိရသည္။

ေရွ႕ေန ဦးသိန္းသန္းဦးက ''ၿမိဳ႕ေတာ္ဝန္ 
ကို ဒီဥပေဒနဲ႔ပတ္သက္ၿပီး အႀကံေပးတဲ့သူ 
က နည္းနည္းလြဲေနပုံရတယ္။ ေရွ႕ေနအစစ္ 
ေတြကိုေမးၿပီး ကိုယ့္ျပည္သူ႔ဘ႑ာေတြ 
အမိအရ ကာကြယ္ပါလို႔ပဲ ေျပာခ်င္တယ္"" 
ဟု ေျပာသည္။
(ကုုိးကား-https://burma.irrawaddy.com)

မႏၲေလး နာမည္ႀကီး  ဟိုတယ္  ၃  ခု  စည္ပင္ပိုင္ေျမငွားခ  တိုးျမႇင့္ရန္  အဆင္မေျပေသး
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၃)၊ အမွတ္-၇၆

ဧၿပီ ၆၊ ၂၀၁၉  

ရွမ္းျပည္နယ္အစိုးရအဖြဲ႕ ျပည္နယ္ဘ႑ာေရးရန္ပံုေငြခြဲေ၀ရာ 
တြင္ ညီမွ်မႈမရွိေၾကာင္း ျပည္နယ္အမတ္က ေ၀ဖန္သည္။

ဧၿပီ ၄ ရက္တြင္ ျပဳလုပ္သည့္ ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ ပံုမွန္ 
အစည္းအေ၀း၌  ''ရွမ္းျပည္နယ္အစိုးရအဖြဲ႕မွ တင္သြင္းခဲ့သည့္ 
၂၀၁၉-၂၀၂၀ ဘ႑ာႏွစ္အတြက္ ရသံုးခန္႔မွန္းေျခေငြစာရင္းႏွင့္ 
စပ္လ်ဥ္း၍"" ေက်ာက္မဲၿမိဳ႕နယ္ မဲဆႏၵနယ္ေျမအမွတ္ (၂) မွ ရွမ္း 
တိုင္းရင္းသားမ်ား ဒီမိုကေရစီအဖြဲ႕ခ်ဳပ္ပါတီ ကိုယ္စားျပဳ ျပည္နယ္ 
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္  ဦးစိုင္းထြန္းဉာဏ္က ေ၀ဖန္ေဆြးေႏြးျခင္း 
ျဖစ္သည္။

''႐ိုင္း႐ိုင္းေျပာရမယ္ဆိုရင္ ၀န္ႀကီးရွိတဲ့ၿမိဳ႕ေတြဆို ဘတ္ဂ်က္က 
ပိုမိုရတယ္။ ဥပမာအေနနဲ႔ ေနာင္ခ်ဳိၿမိဳ႕တို႔၊ ကေလာၿမိဳ႕နယ္တို႔ဆို 
ကြၽန္ေတာ္တုိ႔ေက်ာက္မဲၿမိဳ႕နဲ႔ ဖြံ႕ၿဖိဳးမႈတန္းတူၿမိဳ႕ေတြပဲ။ ၀န္ႀကီးရွိေတာ့ 
ဘတ္ဂ်က္ေတြ ပိုမိုရတယ္"" ဟု ဦးစိုင္းထြန္းဉာဏ္က ေျပာသည္။

ရွမ္းျပည္နယ္အစိုးရအဖြဲ႕က စီမံခန္႔ခြဲသည့္ဘတ္ဂ်က္တြင္ လမ္း 

ႏွင့္ လွ်ပ္စစ္သည္မွ်တမႈမရွိဘဲ ရွမ္းျပည္နယ္ေျမာက္ပိုင္း၊ ေတာင္ပိုင္း၊ 
အေရွ႕ပိုင္းရာခိုင္ႏႈန္းညီမွ်မႈမရွိေၾကာင္း ၎ကေျပာသည္။

''ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ေ၀ဖန္အႀကံျပဳသြားသလို 
မဟုတ္ပါဘူး။ ေနာင္ခ်ဳိ၊ ကေလာဟာ ၀န္ႀကီးထြက္တဲ့ေနရာဆုိၿပီး 
ပိုသံုးထားတာ မရွိပါဘူး။  အားလံုးက အၿမဲအတက္မရွိသလို   အက် 
လည္းမရွိပါဘူး။ ဒါကိုလည္း လႊတ္ေတာ္မွာ သံုးႏွစ္စာဂရပ္နဲ႔ျပန္လည္ 
ေဖာ္ျပေပးၿပီးျဖစ္ ပါတယ္""ဟု ရွမ္းျပည္နယ္ စီမံကိန္းႏွင့္ ဘ႑ာေရး 
၀န္ႀကီး ဦးစိုးၫြန္႔လြင္က ေျပာသည္။

ရွမ္းျပည္နယ္ အစိုးရအဖြဲ႕က ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္သို႔ တင္သြင္း 
သည့္ ၂၀၁၉-၂၀ ဘ႑ာႏွစ္အတြက္ ရသံုးခန္႔မွန္းေျခေငြစာရင္းႏွင့္ 
စပ္လ်ဥ္း၍ လႊတ္ေတာ္ေဒသႏၲရစီမံကိန္းႏွင့္ ဘ႑ာေငြအရ အသံုး 
စာရင္းဆုိင္ရာ စိစစ္ေရးေကာ္မတီက စိစစ္ျခင္း၊ ျဖတ္ေတာက္ျခင္း၊ 
ေလွ်ာ့ခ်ျခင္းမ်ားျပဳလုပ္ၿပီး အဆုိျပဳေငြက်ပ္ ၂၆၉,၅၈၆ ဒသမ ၄၉၁ 
သန္းအား လႊတ္ေတာ္အစည္းအေ၀း စတုတၳေန႔ ဧၿပီ ၅ ရက္တြင္ 
အတည္ျပဳေပးခဲ့သည္။
(ကုုိးကား-http://www.7daydaily.com)

ဧၿပီ ၁၊ ၂၀၁၉
 
တနသၤာရီတိုင္းေဒသအစိုးရအဖဲြ႔၀င္မ်ား

အေနျဖင့္စီမံခန္႔ခဲြမႈတာ၀န္မ်ား ထမ္းေဆာင္ 
သည့္အခ်ိန္တြင္ ျပည္သူကိုမေမ့ရန္ တိုင္း 
ေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ ဦးခင္ေမာင္ 
ေအးက ၀န္ႀကီးခ်ဳပ္ႏွင့္ ၀န္ႀကီးမ်ားအား 
သတိေပးလိုက္သည္။

မတ္လ  ၂၈ ရက္တြင္ က်င္းပခဲ့သည့္ 
တိုင္းလႊတ္ေတာ္ အေရးေပၚအစည္းအေ၀း 
အၿပီးတြင္ ေျပာၾကားသည့္ လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒ 
မိန္႔ခြန္းတြင္ ယင္းသို႔ ထည့္သြင္းေျပာၾကားခဲ့ 
ျခင္း ျဖစ္သည္။

လက္ရိွအသစ္ခန္႔အပ္လုိက္ေသာ ၀န္ႀကီး 
ခ်ဳပ္ႏွင့္ ၀န္ႀကီးမ်ားသည္ ျပည္သူလူထု၏ 
လိုအင္ဆႏၵ၊ ျပည္သူ၏အခက္အခဲမ်ားကို 
ေကာင္းစြာသိသူမ်ားျဖစ္သည့္ အားေလ်ာ္စြာ 
၀န္ႀကီးတာ၀န္ ထမ္းေဆာင္ၾကခ်ိန္တြင္ 
ျပည္သူလူထုအက်ဳိးကိုမေမ့ရန္ သတိေပး 
လိုေၾကာင္း ဦးခင္ေမာင္ေအးက မိန္႔ခြန္းတြင္ 
ထည့္သြင္း ေျပာၾကားခဲ့ျခင္း ျဖစ္သည္။

''ျပည္သူ႔အက်ိဳးစီပြားကိုလုပ္ဖို႔ ေမ့သြား 
တတ္တယ္။ ျပည္သူအက်ဳိးမဟုတ္ဘဲ ခ႐ိုနီ 
အက်ဳိး ျဖစ္သြားတတ္တယ္။ အဲဒီလိုျဖစ္မွာ 

စိုးလို႔ ႀကိဳသတိေပးလိုက္တာ""ဟု ဦးခင္ 
ေမာင္ေအးက ေျပာၾကားသည္။

မတ္လ ၂၈ ရက္က က်င္းပသည့္ 
လႊတ္ေတာ္ အေရးေပၚအစည္းအေ၀းတြင္ 
၀န္ႀကီးရာထူးခန္႔အပ္ခံရေသာ ဦးေအာင္သူရ 
(လွ်ပ္စစ္ႏွင့္စြမ္းအင္၀န္ႀကီး)၊ ဦးလွေထြး 

ျပည္နယ္ဘ႑ာေရးရန္ပံုေငြ   ခြဲေ၀ရာတြင္   ညီမွ်မႈမရွိဟု   ရွမ္းျပည္နယ္အမတ္   ေ၀ဖန္

၀န္ႀကီးခ်ဳပ္ႏွင့္၀န္ႀကီးမ်ား  ျပည္သူကိုမေမ့ရန္  တိုင္းလႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒  သတိေပး

(သယံဇာတႏွင့္ ပတ္၀န္းက်င္ထိန္းသိမ္းေရး 
၀န္ႀကီး)ႏွင့္ ေဒၚ ရီရီခ်ဳိ (စီမံကိန္းႏွင့္ဘ႑ာ 
ေရး ၀န္ႀကီး)တို႔ က်မ္းက်ိန္ခဲ့ၾကသည္။

၀န္ႀကီးခ်ဳပ္ဦးျမင့္ေမာင္မွာ မတ္လ ၂၅ 
ရက္က က်မ္းက်ိန္ခဲ့သည္။
(ကိးုကား-http://www.daweiwatch.com)

ဓာတ္ပံု - မင္းခန္႔
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၃)၊ အမွတ္-၇၆

ဧၿပီ ၅ ၊ ၂၀၁၉  

ရွမ္းျပည္နယ္အတြင္း ေလာင္းကစားဝုိင္း 
မ်ား တားဆီးပိတ္ပင္ေရးအဆိုကို ရွမ္းျပည္ 
နယ္လႊတ္ေတာ္က အတည္ျပဳထားေသာ္ 
လည္း ေလာင္းကစားဝိုင္းမ်ား ပေပ်ာက္ျခင္း 
မရွိဘဲ ပိုမို မ်ားျပားလာသည္ဟု သိန္းနီမဲဆႏၵ 
နယ္ အမွတ္ (၁) ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ကိုယ္ 
စားလွယ္ ေဒၚနန္းခင္ထားရီက ေျပာသည္။

ဧၿပီ ၄ ရက္ ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
အစည္းအေဝးတြင္ ''ဒုတိယအႀကိမ္ ရွမ္း 
ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္၌ အတည္ျပဳၿပီးေသာ 
အဆိုမ်ားႏွင့္ပတ္သက္၍ သက္ဆုိင္ရာဌာန 
အလိုက္ ၫႊန္ၾကားထားမႈ""ႏွင့္ စပ္လ်ဥ္းသည့္ 
ၾကယ္ပြင့္ျပေမးခြန္းတြင္ ၎က ေမးျမန္းျခင္း 
ျဖစ္သည္။

''ကြၽန္မရဲ႕အဆုိနဲ႔စပ္လ်ဥ္းၿပီး ေလာင္းကစား 
ဝိုင္းမ်ား ေလ်ာ့နည္းမသြားတဲ့အျပင္ လား႐ႈိး၊ 
မူဆယ္၊ တန္႔ယန္း၊ ကြမ္းလံု၊ ဟိုပန္ၿမိဳ႕ေတြမွာ 
ေပၚေပၚတင္တင္ လုပ္ေဆာင္လာတာ ေတြ႕ရ 
ပါတယ္""ဟု ေဒၚနန္းခင္ထားရီက ဆုိသည္။

ေလာင္းကစား၀ိုင္းမ်ားကို အဓိက 
တာဝန္ရွိသူမ်ားက ထိေရာက္စြာ အေရးယူ 
မည္ဆုိလွ်င္ ဖြင့္ရဲမည္မဟုတ္ဘဲ လိုင္းေၾကး 
ယူထား၍သာ မ်က္စိပိတ္၊ နားပိတ္ေနျခင္း 
ျဖစ္သည္ဟုယူဆေၾကာင္း ၎ကေျပာသည္။

ဒုတိယအႀကိမ္ ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
(၁၁) ႀကိမ္ေျမာက္ ပံုမွန္အစည္းအေဝး က်င္းပ 
စဥ္က ရွမ္းျပည္နယ္အတြင္းရိွ ေလာင္းကစား 
ဝိုင္းမ်ား တားဆီးပိတ္ပင္အေရးယူေပးရန္ 
အဆုိကို ရွမ္းျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္က ကန္႔ 
ကြက္သူမရွိ အတည္ျပဳခဲ့သည္။

ရွမ္းျပည္နယ္အတြင္းရွိ ေလာင္းကစား 
ဝုိင္းမ်ား ေလ်ာ့နည္းက်ဆင္းေရးႏွင့္ တားဆီး 
ပိတ္ပင္ေရး သက္ဆိုင္ရာ ခ႐ုိင္၊ ၿမိ႕ဳနယ္အလုိက္ 
ေကာ္မတီမ်ား ဖြဲ႕စည္းေဆာင္ရြက္ျခင္း၊ 
ေလာင္းကစားဝိုင္းမ်ား ေလ်ာ့နည္းေစေရး 
အသိပညာေပးလုပ္ငန္းမ်ား ေဆာင္ရြက္ျခင္း 
တုိ႔ကို ရွမ္းျပည္နယ္အစိုးရအဖြဲ႕က သက္ 
ဆုိင္ရာ ၿမိဳ႕နယ္မ်ားအလိုက္ ၫႊန္ၾကား 
ေဆာင္ရြက္ေနသည္ဟု ရွမ္းျပည္နယ္လံုၿခံဳ 
ေရးႏွင့္ နယ္စပ္ေရးရာဝန္ႀကီး ဗိုလ္မွဴးႀကီး 
လွဦးက ေျပာသည္။

ေလာင္းကစားဝိုင္းမ်ားႏွင့္ ပတ္သက္၍ 
ၫႊန္ၾကားခ်က္မ်ား လိုက္နာျခင္းမရွိပါက 
သက္ဆိုင္ရာတာဝန္ရိွသူမ်ားကုိ ထိေရာက္စြာ 
အေရးယူေဆာင္ရြက္မည္ဟု ၎ကဆိုုသည္။
(ကိးုကား-http://www.7daydaily.com)

ရွမ္းျပည္နယ္အတြင္း ေလာင္းကစားဝိုင္းမ်ား ပိုမိုမ်ားျပားလာဟု လႊတ္ေတာ္အမတ္ေျပာ

ဧၿပီ ၄၊ ၂၀၁၉  

ဧရာဝတီတုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ ဒုဥကၠ႒ 
ေဟာင္း ဦးစံမင္းေအာင္ကုိ ကုိယ္က်ဳ းိအတြက္ 
ေငြေၾကးအလြဲသံုးစားလုပ္မႈ ရာဇသတ္ႀကီး 
ပုဒ္မ ၄၀၉ ႏွင့္ ဧရာဝတီတုိင္းလႊတ္ေတာ္ 
ဒုတိယ ၫႊန္ၾကားေရးမွဴးက  အမႈဖြင့္တုိင္ 
ၾကာ းထားေၾကာင္း သိရသည္။ 

ဦးစံမင္းေအာင္ကုိ ဧရာဝတီတုိင္းလႊတ္ 
ေတာ္အတြက္ တုိင္းအစုိးရ ဘ႑ာေငြႏွင့္  
ကား ၅ စီး ဝယ္ယူရာတြင္ ျပင္ဆင္စရိတ္မ်ား 
ကုုိ မမွန္မကန္ သူ႔သေဘာႏွင့္သူ အေရာင္း 
အဝယ္စာခ်ဳပ္၌ ထည့္သြင္းခ်ဳပ္ဆုုိခဲ့သည္ဆုုိ 
ေသာ တုိင္ၾကားခ်က္ႏွင့္ အမႈဖြင့္ထားျခင္း 
ျဖစ္သည္။ 

အဆိုုပါကားမ်ား ဝယ္ယူရာတြင္ ေငြေၾကး 
အလြဲသံုးစားလုပ္ခဲ့သည္ ဆုုိျခင္းေၾကာင့္ 
NLD ပါတီက ထုတ္ပယ္ခဲ့သလို လႊတ္ေတာ္ 
ဒုတိယဥကၠ႒ရာထူးက ႏုတ္ထြက္ခဲ့သူျဖစ္ 
သည္။ 

ၿပီးခဲ့သည့္လက အဂတိလိုက္စားမႈတိုက္ 
ဖ်က္ေရးေကာ္မရွင္က ဦးစံမင္းေအာင္ကုိ 
ေခၚယူစစ္ေဆးခဲ့သည္။ 

စစ္ေဆးေတြ႕ရိွခ်က္အရ အဂတိလိုက္စား 
မႈမေျမာက္ေၾကာင္းႏွင့္ ဝန္ထမ္းစည္းကမ္း 
အရ စစ္ေဆးေဆာင္ရြက္ႏုိင္ေၾကာင္း အဂတိ 
ေကာ္မရွင္က အႀကံျပဳခဲ့သည့္အတြက္ အမႈ 

ဧရာဝတီတုိင္းလႊတ္ေတာ္  ဒုဥကၠ႒ေဟာင္းကုိ  ေငြေၾကးအလြဲသုံးစားမႈျဖင့္  အမႈဖြင့္

ဧရာ၀တီတိုင္းလႊတ္ေတာ္ ဒုတိယဥကၠ႒ေဟာင္း ဦးစံမင္းေအာင္ကို ေတြ႕ရစဥ္။ 

ဓာတ္ပုုံ-ဧရာ၀တီတုိင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္

ဖြင့္စစ္ေဆးရန္  ေဆာင္ရြက္ျခင္းျဖစ္ေၾကာင္း 
ဧရာဝတီတိုင္းလႊတ္ေတာ္ တာဝန္ရိွသူတစ္ဦး 
က ေျပာသည္။ 
(ကုုိးကား-https://www.rfa.org/Burmese)


